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Zápis z 6. zasedání AS FA ČVUT, konaného 18. 06. 2014 v  zasedací místnosti FA 
ČVUT č. 262 
 
Přítomni (viz také příloha č 1- presenční listina v příloze zápisu) 
Senát – zaměstnanecká část: Červinková, Gabrielová, Lisecová, Stempel, Guzik, Plos, Vorlík, 
Sedlák, Jehlík  
Senát – studentská část:  Fleischmann, Veis, Votoček, Tesař 
Vedení školy: prof. Lábus, prof. Zavřel, prof. Šestáková, doc. Brožová, doc. Fialová, J. Tóthová 
Další hosté: Z. Havlová, K. Valentová, D. Matějovská, J. Horský 
 

1 a) program 6. zasedání 
1. Úvod  
a) schválení programu 6. zasedání AS FA ČVUT  
b) schválení zápisu z 5. zasedání AS FA ČVUT  
2. Kontrola zapracování připomínek k formě a obsahu hospodářské zprávy  
3. Tři obecné dotazy k rozpočtu 
4. Rozpočet  2014  
5. Směrnice děkana: Pravidla pro studium na FA ČVUT 
6. Směrnice děkana: Státní závěrečné zkoušky na FA ČVUT 
7. Příloha č.2 Statutu FA - změna promočního slibu 
8. Různé 
 
1 a) schválení programu 6. zasedání AS FA ČVUT 
Do bodu č. 8. Různé bylo navrženo zařadit: 

 Z. Havlová – informace ze SPA 

 M. Gabrielová - VT 

 D. Matějovská – zpráva z AS ČVUT 
Prof. Stempel navrhl projednání bodu č. 4 - Rozpočet jako první, následně související bod č. 7 - 
Příloha č.2  Statutu FA - změna promočního slibu a poté další body dle pořadí. 
Bod č.3  - Tři obecné dotazy k rozpočtu- byl z programu vyjmut. 
 
Hlasování: 13 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 13 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT jednomyslně schválil předložený program 6. zasedání s navrženými 
změnami pořadí 
 
1 b) schválení zápisu z 5. zasedání AS FA ČVUT ze dne 28. 05. 2014 
M. Fleischmann upozornil na nepřesně uvedenou adresu senat@fa.cvut.cz. V zápise bude 
opraveno. 
Hlasování: 13 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 13 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT schválil zápis z 5. zasedání. 
   
2. Rozpočet  2014  
Předsedkyně HK AS FA představila tabulku rozpočtu, která dle názoru HK přehledněji vypovídá 
o finančních tocích fakulty a seznámila přítomné se závěry pracovní schůzky HK AS FA ve 
smyslu doporučit po zapracování zde uvedených dohodnutých bodů Akademickému senátu FA 
ČVUT rozpočet 2014 ke schválení.  
 
Hlasování o souhlasu se závěry z 5. pracovní schůzky HK AS FA ze dne 05. 06. 2014 
s koncepčními poznámkami k procesu návrhu a schvalování Rozpočtu 2015: 
 
Hlasování: 13 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 13 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT jednomyslně schválil předložený Rozpočet 2014 spolu se závěry z 5. 
pracovní schůzky HK AS FA ze dne 05. 06. 2014 včetně koncepčních poznámek k procesu 
návrhu a schvalování Rozpočtu 2015. 
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3. Příloha č.2 Statutu FA - změna promočního slibu 
 
Hlasování: 12 pro; 0 proti; 1 se zdr. hlasování - z počtu 13 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT  schválil Přílohu č.2 Statutu FA - změna promočního slibu 
   
4. Kontrola zapracování připomínek k formě a obsahu hospodářské zprávy 
 - Přesouvá se na příští zasedání AS FA. 
 
5.  Směrnice děkana: Pravidla pro studium na FA ČVUT 

 H. Guzik: třetí bod odspodu na str. 1 – do názvu studijního oboru doplnit Preservation 
nebo Conservation 

 H. Guzik upozornil na možný rozpor se zákonem v bodě č. 5, str.2 – lhůty doktorského 
studia. Tento bod je proto navržen k vypuš tění. 
 

Hlasování: 12 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 12 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVU  schválil Směrnici děkana -Pravidla pro studium na FA ČVUT s výše 
uvedenými změnami. 
 
6. Směrnice děkana: Státní závěrečné zkoušky na FA ČVUT 
Str. 2 – Modul Krajina – garant 15 120. 
 
Hlasování: 12 pro; 0 proti; 0 se zdr. hlasování - z počtu 12 přítomných senátorů 
Usnesení: AS FA ČVUT  schválil Směrnici děkana - Státní závěrečné zkoušky na FA ČVUT 
s úpravou na str.2. 
 
7. Různé 
Z. Havlová – Výroční zpráva SPA 2013 
D. Matějovská  – zpráva z AS ČVUT 
M. Gabrielová – návrh, aby byl ATM - Atelier modelování přesunut analogicky s VT  z Ústavu 
prům. designu na Ústav výtvarné tvorby,  prof. Lábus zamítl s vysvětlením, že jde o ateliér, nikoli 
o předmět (VT). Zůstane proto ÚPD. 
 
 
 
 
 

Další (7.) zasedání se bude konat v září 2014. Termín bude upřesněn po prázdninách. 
 

 
 
Praha 18. 06. 2014 
Zapsala: Barbora Peterková 
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Příloha č. 1: 
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